
 بوحمدان: 
فولاد با منصوریان 

روزهای بهتری 
خواهد داشت

حمیــد بوحمــدان هافبــک تیــم 
فــولاد دربــاره پیــروزی تیمــش 
 : یــد می گو نســاجی  بــل  مقا
»بــازی خیلــی ســختی بــود. 
نســاجی تیــم بــزرگ و قابــل 
احترامی اســت و فصل گذشته 
موفق شــد قهرمــان جام حذفی 
شــود. متأســفانه ایــن تیــم در 
بازی هــای اخیــر نتوانســته بــود 
نتیجــه لازم را کســب کنــد و 
در شــرایط روحــی خوبــی قــرار 
نداشــتند، به همیــن خاطر این 
تیــم به دنبــال آن بود تا در بازی 
برابــر مــا بتوانــد نتیجــه بگیرد و 
همیــن موضــوع کار را بــرای مــا 
ســخت کــرد. خــدا را شــکر بــا 
توجــه بــه پیــروزی کــه در هفتــه 
پیــش مقابــل پیــکان داشــتیم 
بــا شــرایط خوبــی در ایــن بــازی 
حاضر شــدیم و از همان دقایق 
نخســت توانســتیم خــود را بــه 
حریــف تحمیل کنیم و در پایان 
بــا یک نتیجــه خوب توانســتیم 
در خانــه بــه یــک ســه امتیــاز 
ارزشــمند دســت پیــدا کنیــم و 
شــرایط خود را در جدول بهبود 
ببخشــیم.« او در خصــوص 
اعتــراض هــواداران ایــن تیــم 
ی  ضع گیــر مو همچنیــن  و 
آنهــا علیــه ســرمربی این طــور 
می گویــد: »همیشــه نواقــص 
بــوده و هســت و انتقــادات 
وارد اســت. مــا در بازی هــای 
خانگــی تمــام تمرکــز خــود را 
روی بــازی می گذاریــم تــا فولاد 
نتیجــه بگیــرد و آنها خوشــحال 
شــوند امــا در مقاطعــی که آنها 
علیــه نیمکــت شــعار می دهند 
متأســفانه تأثیــر منفــی روی 
مــا می گــذارد و ایــن بــه هیــچ 
وجــه خــوب نیســت. مطمئــن 
و بــه فــولاد کمــک  هســتم ا
خواهــد کــرد همانگونــه کــه تــا 
الان کمــک کــرده و نتیجــه تیــم 
در ایــن هفته هــای اخیــر گــواه 
ایــن موضــوع اســت. فــولاد 
بــا منصوریــان بــه طــور حتــم 
روزهای خوبــی را تجربه خواهد 

کــرد.«

 
شبانی: قرار 

گذاشتیم برای 
همدیگر جان بدهیم

امیــر شــبانی مدافــع پیــکان 
دربــاره پیــروزی تیمــش مقابــل 
زی  »بــا یــد:  ر می گو دا ا هــو
خیلــی خوبــی مقابــل هــوادار 
انجــام دادیــم. حــق مــا در ایــن 
بــازی کســب ســه امتیــاز بــود 
نس  خوش شــا گــر  ا حتــی  و 
بودیــم گل هــای بیشــتری نیــز 
بــه ثمــر می رســاندیم. بــا ایــن 
حــال همیــن کــه پیــروز شــدیم، 
و  ســت  ا ی  خرســند عــث  با
از الان به دنبــال آن هســتیم 
تــا ایــن نتایــج خــوب را ادامــه 
فصــل  یــن  ا ر  د مــا  دهیــم. 
بدشانســی های زیادی آوردیم. 
ز نظــر  کثــر مســابقات ا در ا
تاکتیکــی نســبت بــه حریفــان 
ســرتر بودیــم امــا با بدشانســی 
و روی اشــتباهات گل خوردیــم 
و نتایــج لازم را نگرفتیــم.« آنهــا 
مصمم به کســب نتایج بهتر در 
بازی های آینده هســتند: »قبل 
از بــازی بــا هــوادار یک بــار دیگر 
کادرفنــی و بازیکنــان همــدل 
شــدند و بــا هــم قــرار گذاشــتیم 
تــا هرطــور شــده از ایــن 6 بــازی 
بــا دســت پــر خــارج شــویم. مــا 
یک تیم هســتیم و با کادرفنی و 
بازیکنان قرار گذاشتیم که در 6 
هفته پایانــی لیگ برای یکدیگر 
جــان بدهیــم. ایــن یکدلــی در 
بــازی بــا هــوادار نتیجــه داد و از 
الان بــه بعــد هــم بــرای اعتبــار 
خودمــان و اعضــای کادرفنــی و 
بخصوص آقامجتبی)حســینی( 
هــر کاری از دســت مان بربیایــد 

انجــام می دهیــم.«
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 zواکنش

 عباس بوعذار

کار خوب کمک داور

عباس بوعذار بازیکن نفت آبادان با سانترش باعث خطای هند بازیکن 
مــس کرمــان و اعــام پنالتــی منجر به پیــروزی تیمش شــد. او دراین باره 
می گویــد:»از دوربیــن پشــت نــگاه کنیــد مشــخص بــود تــوپ به دســت 
بازیکــن مــس برخــورد کــرد و کار خوب  کمک داور بود کــه صحنه برخورد 
توپ به دســت را دید. داوری به نظرم خوب  بود و هیچ صحنه مشــکوکی 

نداشــت که به داور اعتراض شــود.«

رامین رضاییان:

هواداران سپاهان هم استادیوم را پر کنند

رامیــن رضاییــان مدافــع تیم ســپاهان با اشــاره به حضــور هــواداران تراکتور در 
ورزشــگاه می گوید: » هواداران تراکتور ورزشــگاه را به زیباترین شــکل ممکن 
پــر کردنــد و امیــدوارم هــواداران اصفهــان هــم از ســپاهان حمایت کننــد و من 
بــا مدیرعامــل باشــگاه هم صحبت کردم کــه ان  ان شــاءالله از هفته بعد بلیت 
بازی هــا رایــگان شــود تــا ســپاهانی ها از تیــم شــان حمایــت کنند.امیــدوارم 
هواداران سپاهان مانند هواداران تراکتور در بازی بعدی تیم را تنها نگذارند.«

محمد آقاجانپور:

تراکتور سال به سال پیشرفت می کند

محمــد آقاجانپــور مدافع تیم فوتبال تراکتور با اشــاره بــه پیروزی تیمش 
مقابــل ســپاهان می گویــد: » بــه نظــرم چند دلیل باعث شــد تــا کیفیت 
بازی کم تر شود، که یکی از آن دلایل، کیفیت نامناسب زمین ورزشگاه 
یــادگار امــام)ره( اســت.تراکتور بایــد پروســه موفقیت خــود را طی کند و 
بــه نظــرم ایــن تیــم ســال بــه ســال قدرتمندتــر می شــود و فصل آینــده با 
همراهــی کادرفنی، مالک و بازیکنان شــاهد تیــم بهتری خواهیم بود.«

در آینه
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بختیاری زاده پاسخ پورموسوی را داد:  

 کسی در لباس دوست، دشمن استقلال خوزستان نیست
ن  زســتا خو ل  تبــا فو ت  پیشکســو
نســبت بــه اظهارات اخیر پورموســوی 
کــه عنــوان کــرده خیلی هــا در لبــاس 
دوســت، دشــمن ایــن تیــم هســتند، 
ش  و ســیا  . د ا د ن  نشــا کنــش  ا و
بختیــاری زاده در ایــن بــاره می گویــد: 
»بــا توجــه بــه اینکــه دو تیــم نفتــی 
خوزســتان در آســتانه سقوط هستند 
و حــق اســتان خوزســتان نیــز داشــتن 
بیــش از دو تــا ســه تیــم در لیــگ برتــر 
اســت و ایــن اســتان خاســتگاه اولیــه 
فوتبــال محســوب می شــود، بســیار 
خوشــحالیم کــه اســتقلال خوزســتان 
در آســتانه صعــود قــرار دارد. اگرچــه 
اســتادیوم غدیــر اهواز ۵۰ هــزار نفری 
اســت اما ۱۰۰۰ نفر هم برای بازی های 
اســتقلال خوزســتان بــه ورزشــگاه 

نمی آینــد امــا بــه این معنا نیســت که 
کســی از بردهای اســتقلال خوزستان 
خوشــحال نمی شــود، بلکه همه برای 
بازی هــای ایــن تیــم، قلب و ذهنشــان 
با استقلال است و حمایت از این تیم 
از اولویت های آنها محســوب می شود 
تــا حداقــل در فصــل آینده لیــگ برتر، 
خوزســتان صاحب دو نماینده باشــد. 
پــس ســرمربی اســتقلال خوزســتان 
اشــتباه فکر کرده اســت. البته اگرچه 
استقلال فقط نام استقلال خوزستان 
را یدک می کشــد و کمتر نام و نشــانی 
از بازیکنــان خوزســتانی در ایــن تیــم 
وجــود دارد اما خوزســتانی ها دوســت 
داشــتند و دوســت دارنــد کــه این تیم 
را در لیــگ برتر ببیننــد. تأکید می کنم 
کســی در اســتان در لبــاس دوســت، 

دشمن استقلال خوزستان نیست.« 
او از پورموســوی هــم دلخــور اســت: 
»فــردای بازی اســتقلال و شــمس آذر 
وقتــی مصاحبــه آقــای پورموســوی را 
خوانــدم تــا الان کــه دو، ســه روز از 
آن بــازی می گــذرد به شــدت نســبت 
بــه اظهــارات آقــای پورموســوی دلگیر 
هســتم؛ ایــن مربــی بایــد بــه خــود، 
باشــگاه اســتقلال خوزســتان و نیــز 
اتفاقــات درون ایــن باشــگاه برگــردد 
تــا متوجــه شــود چــرا ایــن جملــه را 
عنــوان کــرد و چــه چیــزی باعــث شــد 
ایــن احســاس را داشــته باشــد کــه 
مردم خوشحال خوزستان را ناراحت و 
ناراضی فرض کند؟ آقای پورموســوی 
بــه جــای اینکــه بگویــد خیلــی از مردم 
خوزســتان از بــرد مــا ناراحت هســتند 

بایــد در آن مصاحبــه از بازیکنــان 
اســتقلال ملاثانــی تشــکر می کرد که 
در آن شــرایط توانســتند فجرسپاسی 
از مدعیان اصلی لیگ یک را شکست 
دهنــد. آقای پورموســوی و مدیرعامل 
باشــگاه اســتقلال خوزســتان بایــد 
بداننــد فوتبــال خوزســتان نمــرده و 
هنــوز هــم فوتبالیســت های باغیــرت 
و باشــرفی به اســم اســتقلال ملاثانی 
دارد، آن هم بازیکنانی که نه شــرکت 
صنعتــی از آنهــا حمایــت می کنــد و نه 
اســتادیوم ۵۰ هــزار نفــری دارنــد و نــه 
بــا هواپیمــای چارتــر مســافرت و نه در 
هتل های پنج ستاره اقامت می کنند، 
اما شرافتمندانه فجرسپاسی مدعی را 
در حضــور خیــل عظیم تماشــاگرانش 

شکســت می دهنــد.«

صنعت نفــت هفتــه گذشــته در بــازی مهــم و ۶ امتیــازی مقابــل مــس کرمــان توانســت بــه پیــروزی برســد تــا امید به 
آبادانی ها برگردد. رضا پرکاس سرمربی سابق زردپوشان جنوبی در رابطه با شرایط لیگ ایران، وضعیت صنعت نفت 

آبــادان و شــانس قهرمانی تیم ها صحبت هــای جالبی دارد.

لیگ ایران را پیگیری می کنید؟
صددرصــد. مــن بــه خاطــر آبــادان و تیم هــای دیگــر که 
ممکن اســت پیشــنهاد بدهند لیگ را همیشه پیگیری 
می کنــم. نــه تنها لیگ ایــران بلکه لیگ هر کشــوری که 
در آن کار کردم و حتی عربســتان که ســال ۲۰۱6 به من 
پیشــنهاد داد را تــا الان پیگیــری می کنــم. لیــگ ایــران و 
آلمان هم که اینجا هستم جای خود دارد. چون ممکن 
اســت پیشــنهاد بدهند و باید آمادگی داشــته باشــیم. 
زیــاد ریــز نیســتم در تیم ها اما در کل لیگ های حاشــیه 

خلیج فارس، آســیای میانه و شــرق را می شناســم.
صنعت نفت آبادان هفته گذشته یک برد مهم 
به دست آورد و حالا شرایط نسبتاً بهتری پیدا 

کرده.
ببینیــد یــک ســری مســائل پیــش آمــد کــه باعــث 
قطــع همــکاری مــن با این تیــم شــد. در حالی که 
تیم هــای دیگــر فرصــت بیشــتری بــه کادرفنــی 
می دادنــد. مثــلاً نســاجی ۱۱ هفتــه ۳ امتیــاز 
گرفــت. پیکان بعــد از هفته ها، یک برد آورد یا 
حتی نفت مسجدسلیمان در ۱۸ بازی کلا ۴ تا 
مساوی کسب کرد. با وجود این به سرمربی 
آنها فرصت بیشتری داده شد. مهاجری در 
مسجدســلیمان باخت هــای ۵ بــر صفر و ۴ 
بــر صفــر داشــت امــا باز هــم بــه او فرصت 
دادند اما در آبادان تصمیمات نامناســب 
بــود. وقتــی هــم بســتر مناســب نباشــد 
جدایــی بایــد انجــام شــود. صنعت نفــت 
هفتــه گذشــته از موقعیــت اســتفاده کرد 
و یــک بــازی 6 امتیــازی را بــرد. در ایــن 
شــرایط دیگــر کیفیــت بازی مهم نیســت 
و امتیــاز اهمیــت دارد امــا اینکــه تیــم 
ضعیــف بســته شــده این طور نیســت. 
تیمــی کــه بــا نفــرات مــن برنــده شــد 
حتمــاً خــوب اســت. بعد از مــن کریمی 
آمــد که فقط یک مســاوی کســب کرد. 
تــاوارس هــم جلــوی نســاجی بــا نفــرات 

مــن برنــده شــد و همه گفتنــد چه مربی خوبی اســت 
امــا در ۱۰ بــازی فقــط ۳ امتیاز گرفــت. الان تیم نتیجه 
می گیــرد می گوینــد صرفــاً بــه خاطــر ویســی اســت و 
توانایــی کادرفنــی امــا وقتــی می بــازد می گوینــد تیــم 
خوب نیســت. اینکه باخت به قبل برگردد و برد برای 
الان باشــد بهانــه اســت و بایــد جــا بیفتد کــه این طور 
نیســت. اینهــا جملاتی اســت کــه ســال ها در فوتبال 

ایــران طوطــی وار تکــرار می شــود.
فکر می کنید صنعت نفت در لیگ برتر بماند؟

من از اول هم گفتم پتانســیل و کیفیت صنعت نفت 
مثــل ۷، ۸ تیــم دیگــر اســت و مثــلاً می توانــد مقابــل 
پیــکان ببــرد یا ببــازد. مقابل نســاجی و ذوب آهن هم 
به همین شــکل اما مقابل اســتقلال نمی توان گفت 
می بــرد. ایــن ۳ بــازی را گفتــم می برد یا می بــازد چون 
کیفیــت و پتانســیل مشــابه دارنــد. بــه هــر حــال قلباً 
دوســت دارم صنعت نفــت در لیــگ برتــر بمانــد امــا 

منطــق می گویــد کار ســختی دارند.
البته اگر کمیته انضباطی رأی بازی با 

مسجدسلیمان و بازی هوادار- مس را بدهد 
شرایط بهتر می شود.

فعــلا کــه ایــن شــکایت رد شــده و بــه اســتیناف رفته که 
بایــد دیــد چــه می شــود اما اگر بــه هفته های آخر برســد 
و مثــلاً فاصلــه ۵ امتیــاز باشــد آن ۳ امتیــاز دیگــر فایــده 
ندارد. اگر شــکایت درســت اســت الان باید رأی بدهند 
که انگیزه داشــته باشــند. البته صنعت نفت در ۲ بازی 
آینــده کار مهمــی دارد کــه اگــر ببــرد بایــد منتظر لغزش 
مس کرمان باشــد. بازی با اســتقلال سخت است چون 
مدعی قهرمانی است اما در کل همچنان شانس دارد.

فکر می کنید از بین تیم های استقال، 
پرسپولیس و صنعت نفت کدام تیم شانس 

بیشتری برای قهرمانی دارد؟
پرسپولیس.

پس پرسپولیسی هستید!
مــن همیشــه طرفــدار تیمی هســتم کــه در آن حضور 
دارم و مربیگــری می کنــم. فوتبــال را فوتبالــی نــگاه 
می کنــم امــا اســتقلال ۲ بــازی ســخت دارد کــه ایــن 
مســأله باعــث می شــود شــانس پرســپولیس بــرای 

رســیدن بــه قهرمانــی بیشــتر شــود.

پرسپولیس شانس بیشتری برای قهرمانی دارد

 پرکاس: قلباً دوست دارم
صنعت نفت بماند

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار


